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                                                   Referat bestyrelsesmøde 10/3 – 2019 

 

• Der har været møde med vejfirma og veje ordnes inden udgangen af april måned. 
 

• Der må ikke kommes mere materiale i vejene i år, det materiale der er, skal genbruges på vejene 
fra vejriven/høvlen. Det er hele området, der skal ordnes. På nordsiden er der dog ikke materiale 
nok i nuværende veje. Der skal mere materiale i dem. 
 

• Dræn pågår stadig. 
 

• Et par lamper er blevet ordnet. 
 

• Konkursboet lukkes ned nu i år og det sidste sendes på tvangsauktion. Dialog med kurator via vores 
advokat m.h.t. fællesarealerne. 
 

• Stor gennemgang m.h.t. lampeforslag, som bliver gennemgået på kommende generalforsamling. 
 

• Flere henvendelser omkring byggeri og fortolkninger modtaget fra grundejere. 
 

• Forslag modtaget til generalforsamling, og materiale til brug herfor gennemgået. 
 

• Kort status og gennemgang af økonomi. 
 

 


